
Title (en)
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Büchse-Handkoffer zum Wegräumen von verschiedenen Artikeln, insbesondere Eisenwaren für Gelegenheitsarbeit.

Title (fr)
Boîte-valise pour le rangement d'articles divers, en particulier de quincaillerie pour le bricolage.

Publication
EP 0368693 A1 19900516 (FR)

Application
EP 89402750 A 19891005

Priority
FR 8813900 A 19881024

Abstract (en)
The box-suitcase comprises a container (1) and a lid (2) whose rear walls are connected together with a hinge. The front wall (8) of the container (1)
is integral with two substantially U-shaped parts (14) separated from each other by a recess (15) along which runs the handle (16), the centre (17) of
each U part (14) being integral with the foot of a flexible tab (20) whose upper end has an outwardly-projecting tooth (22) that is able to interact with
a notch in the front wall (27) of the lid (2), while the flank (19) of the U part considered as defining the recess (15) delimits a slot in which a free end
of the handle (16) can slide back and forth, this end being provided with a retaining means. <IMAGE>

Abstract (fr)
La boîte-valise comprend un boîtier (1) et un couvercle (2) dont les parois postérieures sont reliées entre-elles par une charnière. La paroi antérieure
(8) du boîtier (1) fait corps avec deux parties (14) conformées sensiblement en U et séparées l'une de l'autre par un dégagement (15) dans lequel la
poignée (16) s'étend, l'âme (17) de chaque partie en U (14) faisant corps avec le pied d'une lame flexible (16) dont l'extrémité supérieure présente
une dent (22) faisant saillie vers l'extérieur et susceptible de coopérer avec un cran de la paroi antérieure (27) du couvercle (2), tandis que l'aile (19)
de la partie en U considérée définissant le dégagement (15) délimite une lumière dans laquelle peut coulisser une extrémité libre de la poignée (16)
qui est munie d'un moyen d'arrêt.
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